
  

  

Møde Bestyrelsesmøde 

Dato Tid Sted 

Tirsdag d.11/4 17:00-20:00 Børnehaven 

Ansvarlig Referent 

 
Jannie Brasen 

Deltagere Forhindret Gæster 
 

Jannie Brasen  (Ledelse) 
Annette Rasmussen (Medarb.rep.) 
Emil Stahllknecht 
Anna 
Cem 
Esben Lindegaard 
Fie 
Carina 
Camilla 
 

Kevin 
Cem 
 
 

  

  

Agenda  
1. Bestyrelsen  
2. Nyt fra ledelsen 
3. Evt.  

Ansvarlig 

1. BESTYRELSEN 

Vi siger farvel og mange tak for samarbejdet til Emil, Vibeke 

og Ruben. 

 

2. NYT FRA LEDELSEN 

Grønne spirer certificeret 
Vi er før påske blevet godkendt hos Grønne Spirer og har fået 
det grønne flag til hejsning. Vi planlægger en dag i maj/juni, 
gerne i forlængelse af en bedsteforældredag. Vi inviterer 
bredt og vidt ifht gamle børn og forældre, og Borgmesteren 
kommer og hejser flag. Vi kontakter også Køge dagblad, så vi 
kan få lidt omtale. Der snakkes desuden om, at kontakte 
Super Brugsen til at sponsorere lidt til dagen. 
Aktivitetsudvalget støtter op om dagen. 

Jannie finder dato ifht Borgmesterens kalender 😊 
 
Ny ansættelse (mathilde barsel) 

1. Alle 

 

 

 

 

 

 

 



  

Helle, der blev ansat i barselstilling i feb. er blevet fastansat. 
Og da vi har timer til at få endnu en ind, har vi søgt om en ny 
til barselsstillingen. Pr. 1/5 skal vi sige velkommen til Theis. 
Han er medhjælper, og kommer med en del erfaring i 
arbejdet med børn og det specialpædagogiske område. 
 
Naturgruppen pr.1/5 
Vi har valgt at fortsætte gruppen så længe vi har ressourcer 
hertil. Vi kommer dog til at skabe en ny gruppe af børn. Alle – 
gamle som nye – får besked her i april og den nye gruppe vil 
være gældende fra 1/5. Den nye gruppe vil udelukkende 
være skolegruppebørn – primært børn som har brug for 
mere faglig udfordring og som vil gavne af et mindre miljø. 
Naturgruppen har givet rigtigt meget til børnene. 
 
Tilsyn i april 
I løbet af april får vi tilsyn – både arbejdstilsyn og 
pædagogisk tilsyn. Begge kommer uanmeldt. 
Jannie og Carina (amr) er gået i gang med forberedelserne til 
arbejdstilsynet og der er sendt NY APV ud til alle 
medarbejdere. Hertil har vi oprettet en AMO gruppe, hvor 
Carina, Kristina og Jannie deltager. Gruppen skal sikre en 
kontinuerlig gennemgang og opmærksomhed på 
arbejdsmiljøet i Lyngens. 
 
Bestyrelsens årshjul og handleplan for 2023 
Der er tidligere udarbejdet et årshjul på diverse opgaver qua 
de tilegnede ansvarsområder. Man har haft fokus på et 
enkelt punkt til hvert møde, og gået i dybden hermed. 
Planen blev oprindeligt lavet, da møderne blev udvidet til 3 
timer og med fokus på at få hinanden hængt op at få løst 
opgaverne. Jannie forbereder et udlæg til næste møde, og 
arbejdet begynder herefter. 
 
Gennemgang af opgavefordeling – har vi styr på det, når nu 
de gamle medlemmer er trådt ud? 
 
Ledelsessparring udgår, da Jannie holder det med anden 
leder fra anden selvejende.  
Derudover tiltræder følgende: 
Trivsel og APV – Camilla 
Personale - Carina 
IT – Cem 
 
Herudover er opgaverne:  
Drift – Kevin 
IT – Cem 
Økonomi/jura – Fie 
Strategi, vision og mission – Esben 
Personalesager og ansættelse – Esben 
Fastholdelse af personale – Annette 



  

Pædagogiske læreplaner - Anna 
 
Bestyrelseskursus for nye medlemmer, nogle der mangler? 
Der tilbydes nyt kursus via frie køge/ldd i efteråret. Jannie 
sender detaljer ud, når hun ved mere. 
Alle har været afsted undtaget Annette og Jannie 
 

 

3. EVT. 

Profilering 

Som tidligere nævnt, er målet at gøre os mere synlige ude i 

nærmiljøet. Derfor har vi bl.a fået nyt tøj med logo på. Både 

jakke og flyverdragt. Vi vil meget gerne have en ny 

(6.personers) cykel med folie på. 

Derudover har vi snakket om, at vi qua Sangglad, skal deltage 

i Køges årlige musikfestival. Vi er også inspireret af 

Vordingborg Kommune, hvor børnehaverne har pyntet 

butikkernes vinduer til diverse højtider. Derudover er der 

tale om at kontakte Ejendomsmæglere ifht samme, da de 

også vil kunne nævne os ifht tilflyttere. Slutteligt skal vi igen 

have fat i de lokale dagplejere, og byde dem velkommen i 

huset. 

 

Hvor er vi i tankerne om Vuggestue? 
Vi har som udgangspunkt faciliteterne og overgår pr 1/7 til 
Vg normering. Det vi mangler er overdækning, således at de 
helt små børn har et sted at sove. Der snakkes om mulighed 
for at tilbygge ude ved skur/kælder ind mod Nyvej. Vi skal 
have undersøgt regler for skæl. Dertil skal vi have undersøgt 
regler for ventilation. Anna undersøger udstyr. Jannie følger 
op på øvrige detaljer. 
 
Børnetal 
Der er spørgsmål til børnetal, der tidligere så lidt skidt ud. 
Jannie fortæller, at det ændrer sig hurtigt, og at vi i snit på 
året er ca 5 børn mindre i BH og 2 i småbørn. Det kan dog 
hurtigt ændre sig igen efter august, hvor der er ny fordeling 
af børn via pladshenvisningen. 
 
Billeder 
Tidligere har det været valgt fra, men er ønsket af 
Bestyrelsen og andre forældre. – Fie tager teten, og 
undersøger priser – gruppefoto + weekenddag til evt. 
profilbillede – tages op til næste bestyrelsesmøde 6/6. 
 
Flagstænger   
Vi skal have hejst vores nye flag og gerne et xtra med logo og 
navn. Der er tale om, hvorvidt de kan sættes op helt ude  p-



  

pladsen, der ejes af os selv. Alternativt ved lågen til 
legepladsen. En flagstang kan fås for ca. 2000kr i Silvan. 

 
Affaldssortering  
Vi starter på affaldssortering pr.1/5. Der skal laves belægning 
ved nuværende container, således at alle containere står på 
fast grund. Jannie kan skaffe fliser, men arbejdet skal udføres 
af forældre, for at spare penge. 
 
Arbejdsdag 
Der skal arrangeres en forældrearbejdsdag. Der er mange 
projekter, som vi gerne vil have lavet og have hjælp til. 
Vi har besluttet søndag d.11/6 kl.9-12 – der samles op d.6/6. 
jannie melder dato ud på AULA. Der skal laves en 
arbejdsliste, som man kan melde sig på INDEN dagen. Vi skal 
have nogle til at stå for lidt snacks og drikke. 
 
Aktivitetsudvalg 
Aktivitetsudvalget er efter corona gået i stå, og det skal i 
gang igen. Det består pt. Af: 
Anna 
Amanda (ansat) 
Emilie (ansat) 
Fie 
 
Jannie laver opslag om deltagelse i aktivitetsudvalg, at vi 
mangler hænder. 
Anna gør obs på, at hvis en aktivitet afholdes i arbejdstiden 
er det de primært ansatte, der står for det og udenfor 
arbejdstid – såsom i weekender -, at det er 
aktivitetsgruppen. Det er blevet valgt fra under tidligere 
ledelse, at personalet ikke skulle arbejde i weekenden samt 
at det var dyrt i tillæg. Det gav lidt knuder blandt 
aktivitetsudvalget. 
Der er tale om, at vi fremadrettet skal gøre det til et samspil 
mellem aktivitetsgruppen og personalet, men at personalet 
ikke skal deltage i planlægningen. Dette skal forældrene 
fremover klare og i dialog med Jannie. 
 
Skoleafslutning – evaluering 
Blev i år afholdt udendørs og med stor succes. Dorthe og 
Annette har reflekteret over at det var en rigtig god aften, 
hvor der har været fokus på at inddrage børnene i 
beslutningsprocesserne. Der var fri leg på legepladsen, disko, 
popcorn og mad på bålet. Der var kæmpe kagebord osv. 
Forældre fra bestyrelsen, der deltog fortæller også, at det var 
en god aften – der næsten var for kort. 
Til næste år deltager Jannie. 
 
 
 



  

Fonde 
Vi vil gerne søge nogle fonde i indeværende år til diverse 
projekter. Bestyrelsen foreslår: 
Nordea 
Spar nord 
BUPL 
FOA 
 
Hvis nogle kender til andre fonde eller muligheder for 
økonomisk tilskud, må man meget gerne henvende sig til 
Jannie 
  

 

Næste bestyrelsesmøde  

 
6/6 - 17:00-20:00  Lyngens Børnehave  

(HUSK tilmelding til Jannie) 

 

Opfølgningspunkter  

Emne Ansvarligt  Kort beskrivelse 

Billeder af bestyrelsen Jannie Vi skal have taget individuelle billeder af alle i 
Bestyrelsen. 

Billeder af børnene Fie Er der indhentet tilbud? 

Aktivitetsudvalg Anna/Jannie Har vi fået flere til? 

Vuggestue Jannie Noget nyt i processen? 

Årsplan for 
Bestyrelsens 
ansvarsopgaver 

Jannie Gennemgang af udkast til årshjul  

 


